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Coma - sovellusprojektin viikkopalaveri 
 
Aika: Keskiviikko 5.5.2004 klo 12:20-13:17 
Paikka: Projektitilan kokoustila Ag C223.1 
 
Esityslista 
 

1. Kokouksen avaus 
2. Esityslistan hyväksyminen 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 
4. Ajankäyttöraporttien esittely 
5. Konferenssisovelluksen ja käyttöliittymän esittely 
6. Testaussuunnitelman katselmointi 
7. Muut esille tulevat asiat 
8. Osallistujien seuraavat tehtävät 
9. Seuraava kokouksen ajan ja paikan sopiminen 
10. Kokouksen päättäminen 

 
Läsnä :  

• Hanna Alm 
• Kari Arkko, puheenjohtaja 
• Markus Inkeroinen 
• Kirsi Majava 
• Pentti Nakari, sihteeri 
• Lassi Paavolainen  
• Tuomo Rossi, (kohtien 1.-5. ajan) 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Kari Arkko avasi kokouksen kello 12:20. 

2. Esityslistan hyväksyminen 

Kirsi Majava pyysi ryhmää esittelemään projektin aikaansaannoksia ennen 
testaussuunnitelman katselmointia. Esityslista hyväksyttiin muutoksella. 

3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 

Edellisen kokouksen sihteeri Lassi Paavolainen kävi edellisen kokouksen  
(28.4.2004) pöytäkirjan läpi. Pöytäkirja hyväksyttiin ilman muutoksia.  
 
Markus Inkeroinen kysyi kesätyön alkamisajankohdasta. Tuomo Rossi ja Kirsi 
Majava ilmoittivat kesätöiden alkavan heti projektin päätyttyä. Kirsi Majava 
kysyi myös mitä raportteja ryhmän pitää vielä kirjoittaa. Ryhmä vastasi ainakin 
sovellusraportin (käsikirja) sekä projektiraportin puuttuvan vielä. 
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4. Ajankäyttöraporttien esittely 

Ajankäyttöraportit esiteltiin. Markus Inkeroinen pyysi projektiryhmää 
toimittamaan myös kokonaisaikaraportit seuraavaan kokoukseen. 

5. Konferenssisovelluksen ja käyttöliittymän esittely 

Kari Arkko esitteli konferenssisovelluksen käyttöliittymää ja kysyi tilaajalta 
tietojen syöttämisestä aikatauluihin. 
 
Tuomo Rossi kysyi tarkistaako konferenssisovellus, ettei samalle puhujalle 
aseteta päällekkäisiä esitysaikoja aikatauluun. Kari Arkko ja Kirsi Majava 
totesivat, että tätä ei ole otettu mukaan sovellussuunnitelmaan. Tuomo Rossi 
kysyi myös saako aikataulutiedot helposti tulostettua tekstitiedostoon. Kari 
Arkko kertoi, että tietoja voi hakea helposti tietokannasta. Tuomo Rossi toivoi 
ominaisuutta joka varoittaa, mikäli sessioiden aikataulujen syötössä tapahtuu 
päällekkäisyyttä. Kirsi Majava totesi tämän menevän jatkokehityksen puolelle. 
 
Kari Arkko kertoi, että aikataulusivu toimii hyvin puolen tunnin tarkkuudella, 
mutta ei käyttäydy vielä hyvin esimerkiksi 10 minuutin tarkkuudella 
käytettäessä. 
 
Kirsi Majava kysyi onko edellisellä kerralla käyttöliittymässä havaittu virhe 
korjattu. Kari Arkko kertoi, että suurempien artikkelimäärien kanssa havaittu 
ongelma on korjattu. 
 
Generoivan sovelluksen tekemät esimerkkisivut katselmoitiin. 
 
Kirsi Majava huomautti myös, että muiden kuin varsinaisten sessioiden syöttö 
voisi tapahtua toisella tavalla tai linkit voisi poistaa aikataulusta mikäli niistä ei 
aukea sivua. Tuomo Rossi huomautti aikataulun olevan muuttunut ja 
muuttuvan vielä. 
 
Tyylieditorin käyttöliittymä katselmoitiin. 
 
Tuomo Rossi kysyi mihin osiin graafinen konsultti on tehnyt suunnitelmat. Kari 
Arkko vastasi, että Jaana Rannanpää on suunnitellut ulkoasun vain CD-ROM-
proceedingsiin. Kari Arkko esitteli Jaanan tekemää suunnitelmaa tekstien 
väreistä ja asetteluista. Tuomo Rossi kysyi kuinka selainriippumattomia 
ulkoasun suunnitelmaan kuuluvien taulukoiden taustavärit ovat. Pentti Nakari 
vastasi, että värit toteutetaan CSS-tyylitiedostolla jotka toimivat hyvin. 
Vanhemmat selaimet lähinnä jättävät värit näyttämättä mikäli eivät tue CSS-
tyylejä. 
 
Tuomo Rossi kysyi jääkö tekstihaku vain WWW-versioon. Kirsi Majava totesi, 
että hakua ei tule CD-ROM-proceedingsiin ja Lassi Paavolainen totesi, että 
verkkoversiossa haku onnistuu helposti tietokannan avulla. Kirsi Majava kysyi 
onko ryhmä saanut uutta dataa. Pentti Nakari vastasi projektin koneilla olevan 
muutama viikko sitten saatuja contributed- ja minisymposium- artikkeleita 
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sekä jonkin verran lopullisia artikkeleita. Tuomo Rossi kertoi ainakin 
minisymposiumien olevan aikataulutettuja. 

6. Testaussuunnitelman katselmointi 

Tuomo Rossi poistui paikalta. Kari Arkko ja Lassi Paavolainen kävivät 
testaussuunnitelman muutokset läpi. Markus Inkeroinen kommentoi kohtaa 
jossa viitattiin lukuun nolla. Hanna Alm kertoi tämän johtuvan MS Wordin 
toiminnasta ja olevan jo korjattu. Myös joissain kohdissa oli vääriä viitteitä, 
jotka olivat jääneet huomaamatta edellisessä katselmoinnissa. Mm. Kohdassa 
6.1.9 pitäisi viitata kuvaan 10. Markus Inkeroinen kommentoi myös 
integraatiotestauksen kappaleiden kirjoitusasun olevan muuta dokumenttia 
heikompia. Kirjoitusasu oli jo korjattu uusimmassa versiossa. 
 
Kirsi Majava kysyi osaako ryhmä arvioida kuinka suuri osa testaustapauksista 
jää tekemättä. Kari Arkko ja Lassi Paavolainen kertoivat tehneensä jonkin 
verran alustavaa testausta. Lassi Paavolainen kertoi myös testanneensa 
jonkin verran generoituja sivuja HTML-validaattorilla ja sivujen menneen 
validaattorista läpi. Kari Arkko uskoi, että ryhmä saa suurimman osan 
suunnitelluista testauksista tehtyä. 
 
Testaussuunnitelma hyväksyttiin korjauksin. 
 
Päätökset: 

- Korjataan virheelliset viitteet testaussuunnitelmassa. 

7. Muut esille tulevat asiat 

Muita asioita ei tullut esille. 

8. Osallistujien seuraavat tehtävät 

Projektiryhmän tehtäviä ovat testaussuunnitelman viimeistely, toteutuksen 
jatkaminen ja testaamisen aloittaminen sekä projektin loppuraportin ja 
sovellusraportin aloittaminen. Markus Inkeroinen pyysi vielä ryhmää 
tekemään kokonaisaikaraportit ja arvion jäljellä olevista töistä.  

9. Kokouksen ajan ja paikan päättäminen 

Seuraava kokous päätettiin pitää 12.5.2004 klo 12:15 projektitilojen 
kokoustilassa. 

10. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja Kari Arkko päätti kokouksen kello 13:17. 


